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Eladó Szálloda, panzió, 720 m2, 3 800 m2 telek, Zalakaros
313 000 000 Ft ( ~755 236 € )

Zalakarosban található káprázatos apartman várja új
tulajdonosát.

Adatlap sorszáma: #696900035

Szobák: 25

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Újszerű

Külső állapot: Kiváló

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 2007

Kilátás: Természetre néző

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Van

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Telken belül nem fedett beállón

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Akadálymentesített

Energ. tan.: FF

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Tisztelt befektető! Zalakaroson, mesés területen eladásra kínálok egy pazar,

bejáratott 25 szobás apartmant!

A pazar villán belül szintenként 6 különálló apartman került kiépítésre, illetve az

alsó szinten helyet kapott egy recepció is. Az épület állapota több mint kielégítő,

kitűnő kívül, belül egyaránt. Gyakorlatilag azonnal hadra fogható, és bevételt

termelhet, átalakítást, felújítást nem igényel! Az épület körbe van szigetelve,

minden nyílászáró műanyag. A konyhák felszereltek, saját fürdőszoba, és

mellékhelyiség van minden lakrészben.  A fűtésről és a melegvíz előállításáról

egyaránt gáz-cirkó gondoskodik dupla kazánnal. Érintésvédelem kiépítve az

egész házban, kapcsoló dobozok szintenként illetve szobánként is külön vannak

választva. A fűtés szintenként és szobánként is szabályozható. A lakrészek

mindegyikéhez tartozik egy erkély, remek kilátással. A hátsó udvarban található

egy terasz, grillező, valamint a füves területen egy kerti fészer is.  Épp ezért a

vendégek itt is kellemesen tölthetik az idejüket sütögetéssel, napozással, vagy

focizhatnak, tollasozhatnak a gyerekekkel. Nekem kimondottan tetszik a

lenyűgöző építés, a szobák kellemes, meleg hangulata, a rendezett udvar. Az

ingatlan minden része roppant igényes, magam is szívesen kikapcsolódnék itt,

így egy vendéget már szerzett is magának az új tulajdonos. Parkolás az ingatlan

előtt kialakított parkolóban, valamint az óriási füvesített területen is lehetséges.

Az ár minden berendezést és gépesítést tartalmaz! Minden szezonban telítve

üzemel!

A zalakarosi fürdő bejárata az ingatlantól csupán 900 méter. A karosi fürdő

országszerte, valamint a külföldiek körében egyaránt népszerű turisztikai pont,

illetve nagyobb városok is vannak a közelben mint például Keszthely,

Nagykanizsa vagy Zalaegerszeg. A környéken rengeteg pazar étterem található,

így az ínyenc vendégek a fürdőzés után pompás vacsorát fogyaszthatnak, majd

a nap végén élvezhetik a szoba erkélyéről a mesés naplementét. Ez az ingatlan

remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont egyeztetésért kérem

telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon

Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország bármely területén!

Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos

bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes

konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Sehr geehrter Investor! In Zalakaros, in einer fabelhaften Gegend, biete ich eine

großzügige, gepflegte 25-Zimmer-Wohnung zum Verkauf an!

Die großzügige Villa verfügt über 6 separate Wohnungen pro Etage und einen

Empfangsbereich auf der unteren Ebene. Der Zustand des Gebäudes ist mehr

als zufriedenstellend, innen und außen ausgezeichnet. Es ist praktisch sofort

einsatzbereit und ertragsfähig, es bedarf keiner Renovierung oder Sanierung!

Das Gebäude ist rundum isoliert, alle Fenster und Türen sind aus Kunststoff. Die

Küchen sind voll ausgestattet, jede Wohnung hat ein eigenes Bad und WC.  Die

Heizung und Warmwasserbereitung erfolgt über eine Gastherme mit

Doppelboiler. Im gesamten Haus ist ein Berührungsschutz installiert, mit

separaten Schaltkästen für jede Etage und jedes Zimmer. Die Heizung kann pro

Etage und pro Zimmer geregelt werden. Jede der Wohnungen hat einen Balkon

mit herrlicher Aussicht. Im Hinterhof gibt es eine Terrasse, einen Grill und ein

Gartenhaus auf der Wiese.  Hier können die Gäste auch grillen, sich sonnen oder

mit den Kindern Fußball und Badminton spielen. Mir gefallen besonders die

beeindruckende Architektur, die warme und gemütliche Atmosphäre der Zimmer

und der gepflegte Innenhof. Jeder Teil des Anwesens ist sehr anspruchsvoll, ich

würde mich hier gerne selbst erholen, deshalb hat der neue Eigentümer bereits

einen Gast akquiriert. Parken ist auf dem Parkplatz vor dem Haus möglich, sowie

auf der großen Rasenfläche. Der Preis beinhaltet alle Geräte und Maschinen!

Vollständig eingerichtet und ausgestattet!

Der Eingang zu den Thermen von Zalakaros ist nur 900 Meter vom Grundstück

entfernt. Der Kurort Karos ist ein beliebtes Ausflugsziel im In- und Ausland, aber

auch größere Städte wie Keszthely, Nagykanizsa und Zalaegerszeg befinden sich

in der Nähe. In der Umgebung gibt es viele ausgezeichnete Restaurants, so dass

Feinschmecker nach dem Schwimmen ein üppiges Abendessen genießen können

und am Ende des Tages vom Balkon ihres Zimmers aus den herrlichen

Sonnenuntergang bewundern können. Diese Immobilie ist großartig, nicht wahr?

Für weitere Informationen und um einen Termin zu vereinbaren, rufen Sie uns

bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an

den Home Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im

Land! Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater

nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das

für Sie am besten geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

Dear investor! In Zalakaros, in a fabulous area, I offer for sale a lavish, well-kept

25-room apartment!

The lavish villa has 6 separate apartments per floor and a reception area on the

lower level. The condition of the building is more than satisfactory, excellent

inside and out. It is practically ready to go to war and generate income

immediately, it does not require any renovation or refurbishment! The building is

insulated all around, all windows and doors are plastic. The kitchens are fully

equipped, each apartment has its own bathroom and toilet.  The heating and hot

water is provided by a gas boiler with double boiler. Contact protection is

installed throughout the house, with separate switch boxes for each floor and

room. The heating can be controlled per level and per room. Each of the

apartments has a balcony with great views. In the backyard there is a terrace, a

barbecue and a garden shed in the grassed area.  Guests can also spend their

time barbecuing, sunbathing or playing football and badminton with the

children. I particularly like the stunning architecture, the warm and cosy

atmosphere of the rooms and the tidy courtyard. Every part of the property is

very sophisticated, I would like to relax here myself, so the new owner has

already acquired a guest. Parking is possible in the car park in front of the

property, as well as in the large grassed area. The price includes all equipment

and machinery! Fully furnished and equipped!

The entrance to the spa of Zalakaros is only 900 meters from the property. The

Karos spa is a popular tourist spot both nationally and internationally, and there

are also larger towns nearby such as Keszthely, Nagykanizsa and Zalaegerszeg.

There are many sumptuous restaurants in the area, so gourmets can enjoy a

sumptuous dinner after a swim and then enjoy the fabulous sunset from the

balcony of their room at the end of the day. This property is great, isn't it? For

more information and to make an appointment, please call! If you are looking to

buy or sell, please contact the Home Manager! We can help you achieve your

goals, anywhere in the country! Should you need a favourable loan offer, our

advisors will select the most suitable one for you from a wide range of banks,

following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


